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Zápis z 8. jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo dne 
18. 10. 2023, v budově ÚMČ Praha 10, jednací místnost 411/b 

od 16:40 do 18:01 hodin 
 
Přítomní členové VÝB: JUDr. Radmila Kleslová, Mgr. Ing. Martin Kopecký, Ing. Michal Narovec, 
Mikuláš Pobuda, Mgr. David Satke, Mgr. Adam Šilar, Mgr. Stanislav Šimek 
 
Omluvení členové VÝB:- 
 
Neomluvení členové VÝB: - 
 
Hosté: Bc. Jakub Brzoň 
 
Jednání VÝB bylo zahájeno v 16:40 hodin. 
 
Program: schválené body jednání 
 

I. Zahájení  

II. Návrh programu 

III. Určení ověřovatele zápisu z 8. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10  

IV. Schválení zápisu č. 7 z jednání konaného dne 20. 9. 2023 

V. Kontrola č. 2 – Kontrola průběhu veřejné zakázky malého rozsahu týkající se příkazní smlouvy 
č. 2023/OMP/0295, činnost TDS v rámci akce ,,Revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 10“ 

VI. Kontrola č. 3 – Kontrola dodržování právních předpisů na úseku samostatné působnosti  
a usnesení RMČ a ZMČ u odboru majetkoprávního 

VII. Podnět Ing. Petra Beneše – žádost o prověření Rozhodčí smlouvy uzavřené mezi MČ Praha 10 
a společenstvím ,,GEOSAN + VISTORIA – MŠ Bajkalská“ 

VIII. Podnět Ing. Jany Komrskové – žádost o vypovězení smlouvy se společností Media:list s.r.o. 

IX. Informace o doručených stížnostech v měsíci červen, červenec,  srpen a září 2023, včetně 
informace o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 

X. Informace o petici: ,,proti uzavření poboček České pošty na Praze 10“ a způsobu jejího vyřízení 

XI. Informace o petici: ,,za zachování pobočky České pošty Praha 108 – Malešice, Počernická“  
a způsobu jejího vyřízení 

XII. Různé 

XIII. Závěr 

Popis průběhu jednání VÝB 

K bodu I. – Zahájení 

Předsedkyně přivítala členy Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 (dále také ,,KoV“) a zahájila jednání. 
Konstatuje se, že je KoV schopný usnášení. Dále přivítala přítomného hosta Bc. Brzoně, vedoucího 
majetkoprávního odboru (dále také VED OMP). Současně sdělila, že Bc. Petra Morávková, MBA, 
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vedoucí oddělení přípravy veřejných zakázek a Ing. Roman Březina, vedoucí odboru bytů  
a nebytových prostor se z jednání omluvili.  
 
K bodu II. – Návrh programu 
 
Předsedkyně KoV představila návrh programu, který byl rozeslán dne 13. 9. 2023 a dotázala se na 
jeho doplnění či jiné úpravy. Sama navrhla vyřazení plánovaného bodu ,,Zpráva o stavu ukončení 
ubytovacích smluv v rámci humanitární pomoci a vyčíslení nákladů na případné opravy“, a to 
z důvodu omluvy vedoucího odboru bytů a nebytových prostor z tohoto jednání. Předmětný bod 
bude přesunut na příští jednání KoV. Současně bylo členům KoV z její strany sděleno, že Ing. Narovec 
dosud neověřil zápis z předešlého jednání, které se konalo dne 20. 9. 2023. Předsedkyně KoV navrhla 
zhojit absenci podpisu ověřovatele usnesením KoV a v tomto smyslu navrhla doplnění návrhu 
programu o bod ,,schválení zápisu č. 7 z jednání konaného dne 20. 9. 2023“. Tento bod navrhla 
zařadit za bod týkající se určení ověřovatele s tím, že u ostatních bodů dojde k jejich přečíslování.  
 
Ing. Narovec dal protinávrh na nově navržený bod IV. s tím, že by jej nazval tak, že by se jednalo  
o opravu zápisu č. 7 z jednání konaného dne 20. 9. 2023, což byl důvod, proč zápis neověřil. Zápis je 
podle něho neúplný a chybí v něm věci, u kterých měl vysloveně chtít, aby v něm byly uvedeny. Toto 
konstatování požadoval uvést i do zápisu z probíhajícího jednání.   
 
Nikdo z přítomných členů jinou změnu návrhu programu nenavrhl.  
 
Předsedkyně KoV nechala hlasovat nejdříve o protinávrhu Ing. Narovce.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 3 
Proti: 2 
Zdržel se: 2 
Nehlasoval: 0 
 

návrh Ing. Narovce nebyl schválen 
 

Předsedkyně KoV následně nechala hlasovat o doplnění programu ve smyslu jejího návrhu.  
 

Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 1 
Zdržel se: 2 
Nehlasoval: 0 
 

program jednání byl schválen 

 

K bodu III. - Určení ověřovatele zápisu z 8. zasedání Kontrolního výboru ZMČ Praha 10 

Předsedkyně KoV za ověřovatele zápisu navrhla Mgr. Ing. Kopeckého, kdy o tomto návrhu nechala 
následně hlasovat.  
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Průběh hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 
 

KoV určuje jako ověřovatele zápisu č. 8 Mgr. Ing. Kopeckého 
 
K bodu IV. – Schválení zápisu č. 7 z jednání konaného dne 20. 9. 2023 

Předsedkyně KoV uvedla předmětný bod s tím, že zápis č. 7 byl vyhotoven ze strany tajemníka KoV 
a jí podepsán. Ze strany Ing. Narovce ověřen nebyl. Jmenovaný k věci mj. uvedl, že jej nepodepsal, 
jelikož v něm nebyly uvedeny skutečnosti, které měl na posledním jednání KoV požadovat.  

Následně proběhla diskuze mezi členy KoV.  

Ing. Narovec navrhnul usnesení týkající se uvedení jeho připomínek, které měl k zápisu KoV č. 6, do 
zápisu KoV č. 7. O tomto návrhu nechala předsedkyně KoV hlasovat.  

Průběh hlasování: 
Pro: 3 
Proti: 3 
Zdržel se: 1 
Nehlasoval: 0 

Usnesení nebylo přijato 
 

Předsedkyně KoV následně nechala hlasovat o schválení zápisu č. 7 z jednání konaného dne  
20. 9. 2023.  

Návrh usnesení č. KoV/8/1/2023: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 schvaluje zápis č. 7 z jednání 
konaného dne 20. 9. 2023. 
 
Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 2 
Zdržel se: 1 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

Po hlasování proběhla diskuze mezi členy KoV o proběhlých hlasováních.  

V 17:24 hod. opustil jednání Ing. Narovec.  

Předsedkyně KoV navrhla usnesení týkající se uvedení připomínek Ing. Narovce, které měl k zápisu 
KoV č. 6, do zápisu KoV č. 8. O tomto návrhu nechala následně hlasovat.  

Průběh hlasování: 
Pro: 2 
Proti: 4 
Zdržel se:  
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Nehlasoval: 0 
Usnesení nebylo přijato 

 

K bodu V. – Kontrola č. 2 – Kontrola průběhu veřejné zakázky malého rozsahu týkající se příkazní 
smlouvy č. 2023/OMP/0295, činnost TDS v rámci akce ,,Revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 
10“ 

Ze strany předsedkyně KoV se konstatoval dosavadní průběh kontroly, která byla ze strany KoV 
zahájena dne 12. 6. 2023 na základě podezření na nestandartní průběh veřejné zakázky týkající se 
revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 10. V souvislosti s proběhlou kontrolou následně navrhla 
přijmout usnesení, jehož úplné znění přednesla. K návrhu předmětného usnesení doplnila, že tento 
vychází z kontrolních zjištění odboru kontroly a komunikace ÚMČ Praha 10.  
 
Předsedkyně KoV dále sdělila, že na jednání KoV konaného dne 24. 7. 2023 došlo ze strany pozvané 
místostarostky Koumarové k tvrzení, že se v daném případě nejednalo o poptávkové řízení, ale  
o průzkum trhu. V této souvislosti odkázala předsedkyně KoV na podkladové materiály s tím, že 
předmět e-mailu, který byl jednotlivým subjektům rozeslán je ,,Poskytování služeb TDS – Poptávka“ 
a začátek e-mailu začíná: ,,….poptáváme u vás poskytování služeb TDS“.  
 
Mgr. Šimek vyjádřil pochybnost nad tím, že by místostarostka úmyslně poskytovala KoV nepravdivé 
informace. Proběhla diskuze mezi členy KoV, přičemž bylo umožněno, aby se k věci vyjádřil  
i přítomný host.  
 
Předsedkyně KoV nechala procedurálně hlasovat o možnosti vystoupení Bc. Brzoně, VED OMP, a to 
po celou dobu jednání KoV.  
 
K otázce umožnění výstupu VED OMP.  
 
Průběh hlasování:  
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 
  návrh na vystoupení byl přijat 

Pro hlasování proběhla diskuze týkající se toho, zda místostarostka Koumarová rozhodla o tom, který 
ze subjektů má být vybrán. O vyjádření byl požádán VED OMP, který odkázal na vyjádření  
Bc. Morávkové s tím, že tato skutečnost z tohoto vyjádření vyplývá.  
 
Návrh usnesení č. KoV/8/2/2023: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10  
 
I. ukončuje kontrolu č. 2 – Kontrola průběhu veřejné zakázky malého rozsahu týkající se příkazní 
smlouvy č. 2023/OMP/0295, činnost TDS v rámci akce ,,Revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 10“; 

II. přijímá kontrolní závěr – osloveným subjektům byl zaslán stejný text poptávky ve stejný den. 
Společnosti TMI Building byl na její žádost prodloužen termín odevzdání nabídky do 24. 2. 2023. Pro 
dodržení zásady rovného zacházení měli být o prodloužení termínu informováni všichni oslovení 
dodavatelé. Ze strany odboru majetkoprávního, za který jednala Bc. Morávková, MBA, došlo 
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k porušení § 6 odst. 2 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, kdy ve vztahu 
k dodavatelům musí zadavatel dodržovat zásadu rovného zacházení a zákazu diskriminace.  

III. přijímá kontrolní závěr – Příkazní smlouva se subjektem Tomáš Lubovský, IČ 45202991 byla 
uzavřena na cenu, kterou nabídla společnost TMI Building s.r.o. Bc. Morávková, MBA po přijetí 
nabídek a ještě před podpisem smlouvy telefonicky kontaktovala Tomáše Lubovského s žádosti  
o snížení ceny, se kterou souhlasil. Vzhledem k tomu, že poptávka byla zaslána třem dodavatelům  
a všichni tři zaslali nabídku, měla případná další komunikace (o snížení ceny) probíhat se všemi třemi 
dodavateli, nikoliv jen s jedním, aby byla dodržena zásada rovného zacházení. Tím došlo ke 
zvýhodnění a preferování pouze jednoho dodavatele, přestože princip rovného zacházení je nutno 
aplikovat ve všech stádiích zadávacího řízení. Ze strany odboru majetkoprávního, za který jednala 
Bc. Morávková, MBA, došlo k porušení § 6 odst. 2 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, kdy ve vztahu k dodavatelům musí zadavatel dodržovat zásadu rovného zacházení a zákazu 
diskriminace. 

IV. přijímá kontrolní závěr – místostarostka Olga Koumarová sdělila KoV na jeho jednání dne  
24. 7. 2023 nepravdivé informace v tom smyslu, že se nejednalo o poptávkové řízení, ale o průzkum 
trhu.  

V. doporučuje tajemnici ÚMČ Praha 10 a RMČ Praha 10 zabývat se předmětnou záležitostí, přijmout 
nápravná opatření a jejich přijetí informovat KoV.  

 
Průběh hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

K bodu VI. – Kontrola č. 3 – Kontrola dodržování právních předpisů na úseku samostatné 
působnosti a usnesení RMČ a ZMČ u odboru majetkoprávního a k bodu VII. – Podnět Ing. Petra 
Beneše – žádost o prověření Rozhodčí smlouvy uzavřené mezi MČ Praha 10 a společenstvím 
,,GEOSAN + VISTORIA – MŠ Bajkalská“ 

Předsedkyně KoV uvedla bod VI. bod s tím, že tento byl na program jednání zařazen už na minulém 
jednání KoV.  Jedná se o předem plánovanou kontrolu, která vychází ze schváleného plánu kontrolní 
činnosti KoV. Dále pak konstatovala, že jednou z dotčených smluv u odboru majetkoprávního musí 
být podle data uzavření i Rozhodčí smlouva uzavřená mezi MČ Praha 10 a společenstvím ,,GEOSAN 
+ VISTORIA – MŠ Bajkalská“. Tuto smlouvu a související skutečnosti tedy lze prověřit v rámci kontroly 
č. 3. Z tohoto důvodu navrhla věc nedublovat a vést k bodům společnou diskuzi.   

Mgr. Satke sdělil, že z písemného vyjádření AK Hartmann, Jelínek, Fráňa a partneři, s.r.o. vyplývá, že 
osoby rozhodců navrhla předmětná AK, a to na základě požadavku MČ Praha 10. AK měla navrhnout 
jména rozhodců, s nimiž měla pozitivní zkušenost, ale finální výběr byl nicméně na MČ Praha 10. 
Dále doplnil, že na jednání Zastupitelstva MČ Praha 10 se dotázal místostarostky Koumarové, kdo 
vybral rozhodce. Jmenovaná měla reagovat v tom smyslu, že rozhodce vybrala AK. Mgr. Satke tak 
požádal přítomného hosta, aby se k věci vyjádřil, jelikož výše uvedená tvrzení jsou protichůdná. 
Z vyjádření VED OMP vyplynulo, že na jménech rozhodců musela být mezi smluvními stranami 
shoda. K osobě předsedy rozhodčího soudu měla společnost Geosan poslat seznam jmen, přičemž 
to samé měla učinit i MČ Praha 10, a to na základě návrhu AK. Předseda rozhodčího soudu byl vybrán 
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podle toho, kde došlo k protnutí kandidátů. Na základě dotazu Mgr. Satkeho dále sdělil, že finální 
výběr udělala RMČ Praha 10. Mgr. Satke požádal, aby byla tato informace uvedena v zápisu 
z probíhajícího jednání. Mgr. Kopecký doplnil, že RMČ Praha 10 měla smlouvu navrhnout 
místostarostka Koumarová. Mgr. Šilar a radní Pobuda požádali, aby v zápisu též uvedeno, že  
Mgr. Satke v rámci svého příspěvku řekl: ,,paní místostarostka si z nás dělá prdel“.  

VED OMP následně členům KoV sdělil, že předmětná rozhodčí smlouva je již neplatná. Uvedl, že dne 
26. 9. 2023 rezignoval předseda rozhodčího soudu. Obě smluvní strany měly možnost se dohodnout 
během 10 dnů na náhradním předsedovi, k čemuž nedošlo.  

Předsedkyně KoV navrhla bod přerušit do doby, než k němu bude více informací.  

K otázce přerušení bodu.   
 
Průběh hlasování:  
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 
  návrh byl přijat 

V 17:54 hod. opustil jednání VED OMP. Před odchodem byl srozuměn s tím, že bude požádán  
o zaslání aktualizovaných informací k předmětu věci. 

K bodu VIII. – Podnět Ing. Jany Komrskové – žádost o vypovězení smlouvy se společností Media:list 
s.r.o. 

Předsedkyně KoV úvodem předmětného bodu sdělila, že tento se týká poptávkového řízení 

s názvem ,,Komunikační kampaň ke stěhování úřadu MČ Praha 10 do nové radnice“. V rámci tohoto 

poptávkového řízení došlo dne 4. 8. 2023 k uzavření smlouvy č. 2023/OHS/1274 mezi MČ Praha 10 

a společností Media:list s.r.o., IČ 03299937, jejímž jednatelem je podle informací z médii osoba, 

která byla zmiňována v souvislosti s kauzou Dozimetr.  

 

Dne 30. 8. 2023 zaslala Ing. Komrsková podnět k vypovězení smlouvy s předmětnou společností, 

který zaslala starostovi MČ Praha 10 a v kopii všem členům ZMČ Praha 10, vč. předsedkyně KoV, 

která byla v rozdělovníku e-mailu zvlášť uvedena.  

 

Na základě výše uvedených skutečností byl dotčený odbor Kanceláře starosty požádán o zaslání 

podkladových materiálů, které byly členům KoV rozeslány společně s pozvánkou a návrhem 

programu.  

Návrh usnesení č. KoV/8/3/2023: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí podnět Ing. Jany 
Komrskové – žádost o vypovězení smlouvy se společností Media:list s.r.o. 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

 
Usnesení bylo přijato 
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K bodu IX – Informace o doručených stížnostech v měsíci červen, červenec, srpen a září 2023, 
včetně informace o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 

Předsedkyně KoV bod uvedla a následně navrhla k věci příslušné usnesení. Současně doplnila, že se 
jedná o stížnosti, které ve všech případech vyřizoval ÚMČ Praha 10.  Nejednalo se o podání určené 
KoV. 
 
Návrh usnesení č. KoV/8/4/2023: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí informaci  
o doručených stížnostech v měsíci červen, červenec, srpen a září 2023, včetně informace o jejich 
obsahu a postupu jejich vyřizování.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

K bodu X. – Informace o petici: ,,proti uzavření poboček České pošty na Praze 10“ a způsobu jejího 
vyřízení  

Předsedkyně KoV bod uvedla a následně navrhla k věci příslušné usnesení.  
 
Návrh usnesení č. KoV/8/5/2023: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí informaci o petici: 
,,proti uzavření poboček České pošty na Praze 10“ a způsobu jejího vyřízení.  
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
 

K bodu XI. – Informace o petici: ,,za zachování pobočky České pošty Praha 108 – Malešice, 
Počernická“ a způsobu jejího vyřízení 

Předsedkyně KoV bod uvedla a následně navrhla k věci příslušné usnesení.  
 
Návrh usnesení č. KoV/8/6/2023: Kontrolní výbor ZMČ Praha 10 bere na vědomí informaci o petici: 
,,za zachování pobočky České pošty Praha 108 – Malešice, Počernická“ a způsobu jejího vyřízení.  
 
 
Průběh hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 0 

Usnesení bylo přijato 
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K bodu XII. – Různé 
 
Bez diskuze.  
 
K bodu XIII. - Závěr 
 
Závěrem předsedkyně KoV poděkovala ostatním členům KoV a ukončila jednání v 18:01 hod.  
 
Součástí zápisu jsou usnesení KoV č. KoV/8/1/2023 – č. KoV/8/6/2023. 
 
 
 
Mgr. Ing. Martin Kopecký, ověřovatel                              JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
 
 
Mgr. Tomáš Kosmel, tajemník KoV 
 
27. 10. 2023 
 
Přílohy:  

1. Usnesení č. KoV/8/1/2023 

2. Usnesení č. KoV/8/2/2023 

3. Usnesení č. KoV/8/3/2023 

4. Usnesení č. KoV/8/4/2023 

5. Usnesení č. KoV/8/5/2023 

6. Usnesení č. KoV/8/6/2023 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/8/1/2023 

ze dne 18. 10. 2023 
ke schválení zápisu č. 7 z jednání konaného dne 20. 9. 2023 

 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

SCHVALUJE 
   zápis č. 7 z jednání konaného dne 20. 9. 2023.  
 



































































 
 
 

JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/8/2/2023 

ze dne 18. 10. 2023 
ke kontrole č. 2 – kontrola průběhu veřejné zakázky malého rozsahu týkající se příkazní smlouvy č. 

2023/OMP/0295, činnost TDS v rámci akce ,,Revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 10“ 
 

Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

UKONČUJE  
   kontrolu č. 2 – Kontrola průběhu veřejné zakázky malého rozsahu týkající se příkazní smlouvy č. 

2023/OMP/0295, činnost TDS v rámci akce ,,Revitalizace Jeslí Jakutská 1162/4, Praha 10“; 
 

PŘIJÍMÁ  
   kontrolní závěr - osloveným subjektům byl zaslán stejný text poptávky ve stejný den. Společnosti 

TMI Building byl na její žádost prodloužen termín odevzdání nabídky do 24. 2. 2023. Pro dodržení 
zásady rovného zacházení měli být o prodloužení termínu informováni všichni oslovení dodavatelé. 
Ze strany odboru majetkoprávního, za který jednala Bc. Morávková, MBA, došlo k porušení § 6 
odst. 2 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, kdy ve vztahu k dodavatelům musí 
zadavatel dodržovat zásadu rovného zacházení a zákazu diskriminace. 

 

PŘIJÍMÁ  
   kontrolní závěr - Příkazní smlouva se subjektem Tomáš Lubovský, IČ 45202991 byla uzavřena na 

cenu, kterou nabídla společnost TMI Building s.r.o. Bc. Morávková, MBA po přijetí nabídek a ještě 
před podpisem smlouvy telefonicky kontaktovala Tomáše Lubovského s žádosti o snížení ceny, se 
kterou souhlasil. Vzhledem k tomu, že poptávka byla zaslána třem dodavatelům a všichni tři zaslali 
nabídku, měla případná další komunikace (o snížení ceny) probíhat se všemi třemi dodavateli, 
nikoliv jen s jedním, aby byla dodržena zásada rovného zacházení. Tím došlo ke zvýhodnění a 
preferování pouze jednoho dodavatele, přestože princip rovného zacházení je nutno aplikovat ve 
všech stádiích zadávacího řízení. Ze strany odboru majetkoprávního, za který jednala Bc. 
Morávková, MBA, došlo k porušení § 6 odst. 2 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, kdy ve vztahu k dodavatelům musí zadavatel dodržovat zásadu rovného zacházení a 
zákazu diskriminace. 

 
IV. PŘIJÍMÁ 
   kontrolní závěr - místostarostka Olga Koumarová sdělila KoV na jeho jednání dne 24. 7. 2023 

nepravdivé informace v tom smyslu, že se nejednalo o poptávkové řízení, ale o průzkum trhu. 
 
V. DOPORUČUJE 
   tajemnici ÚMČ Praha 10 a RMČ Praha 10 zabývat se předmětnou záležitostí, přijmout nápravná 

opatření a jejich přijetí informovat KoV. 
 
 
 
 
 
 

JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/8/3/2023 

ze dne 18. 10. 2023 
k podnětu Ing. Jany Komrskové – žádost o vypovězení smlouvy se společností Media:list s.r.o. 

 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

BERE NA VĚDOMÍ 
   podnět Ing. Jany Komrskové – žádost o vypovězení smlouvy se společností Media:list s.r.o. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/8/4/2023 

ze dne 18. 10. 2023 
k informaci o doručených stížnostech v měsíci červen, červenec, srpen a září 2023, včetně 

informace o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

BERE NA VĚDOMÍ 
   informaci o doručených stížnostech v měsíci červen, červenec, srpen a září 2023, včetně informace 

o jejich obsahu a postupu jejich vyřizování 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/8/5/2023 

ze dne 18. 10. 2023 
k informaci o petici: ,,proti uzavření poboček České pošty na Praze 10“ a způsobu jejího vyřízení 

 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

BERE NA VĚDOMÍ 
   informaci o petici: ,,proti uzavření poboček České pošty na Praze 10“ a způsobu jejího vyřízení 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 
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USNESENÍ Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 
č. KoV/8/6/2023 

ze dne 18. 10. 2023 
k informaci o petici: ,,za zachování pobočky České pošty Praha 108 – Malešice, Počernická“ a 

způsobu jejího vyřízení 
 
Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 
 

BERE NA VĚDOMÍ 
   informaci o petici: ,,za zachování pobočky České pošty Praha 108 – Malešice, Počernická“ a 

způsobu jejího vyřízení 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
JUDr. Radmila Kleslová, předsedkyně KoV 


